

## **3D2N TIOMAN ISLAND SNORKELING PACKAGE**

Gazetted as a marine park, the immediate waters are abundant with coral reefs and marine life - ideal for scuba diving and snorkelling. Much of the island is covered by pristine rainforest, home to several endemic wildlife species and suitable for nature explorations. Finally, Tioman Island attracts youthful travellers from around the world - truly a melting pot of cultures to meet on vacation.

DAY 1: ARRIVAL AT TIOMAN ISLAND (DINNER)

Kindly arrange your own transport from your departure point to Mersing, then guests will be transferred to Tioman Island.

Upon arrival at Tioman Island, please check in Paya Beach Resort. In 3pm, guests will proceed to first activity in this island – Mangrove Swamp Walk.

请客人自行安排交通抵达 Mersing 码头,客人将会在码头接送到刁曼岛。

抵达岛上,客人将登记入住 Paya Beach 度假村。3点钟,客人将进行在这岛上的第一项活动-红树林沼泽徒步。

### DAY 2: TIOMAN ISLAND (B/L/DINNER)

In the morning, breakfast is ready and guests will enjoy their breakfast.

During 9am to 1 pm, guests will join a snorkeling activity which there will be a boat transfer to Renggis and Marine Park (Snorkelling Equipment is included)

一大清早,早餐已准备好,早起的客人可享用早餐。

早上9点到1点之间,客人将参与浮浅活动(浮浅设备已包含)

第二天: 叼曼岛(早/午/晚餐)

第一天:抵达叼曼岛 (晚餐)



#### DAY 3: TIOMAN ISLAND - HOME (BREAKFAST)

第三天: 叼曼岛-返家(早餐)

In the early morning, breakfast is ready and guests can enjoy their breakfast.

If guests wake up too early, there is a yoga by the sea at 7am.

After breakfast, guests have to get ready for room check out and be transferred back to Mersing, ready to return home with sweet memory.

一大清早,早餐已准备好,客人享用早餐。

早起的客人可选择参与7点的海边瑜伽

早餐后,客人必须准备好行李登记退房,然后乘船回到 Mersing,准备返家

# THE JOURNEY GOES ON

## PACKAGE INCLUSIONS (团费包含)

- 02 Night Accommodation 2晚住宿
- 02 Sets of Breakfast & Dinner 2份早餐和晚餐
- 01 Set of Lunch 1份**午餐**
- 01 Complimentary Yoga and Mangrive Swamp Walk 免费瑜伽和徒步
- Snorkeling Trip By Boat to Renggis & Marine Park 浮浅
- Two Way Boat Transfer from Mersing 船费

### PACKAGE EXCLUSIONS (团费不含)

- Transfer to Mersing Jetty 交通到码头哦
- Travel Insurance 旅游保险

- Marine Park Fee 海岸公园费
- Things not mentioned in package inclusion 没在团费包含里提及的事项

Travel dates: Daily Departure BasisHotel: Paya Beach Resort Superior Chalet RoomAverage Price: RM 580/Pax (additional cost may incur for public holidays, peak season)

### For bookings & further info, please contact us @ +603-9074 8699/016-2224621



Email : <u>info@reliancepremiertravel.com</u> or <u>reliancepremiertravel@gmail.com</u> Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599 www.reliancepremiertravel.com

